

YETI PRO 4000

GOALZERO.

Product Name: Portable Power Station

Battery: Rechargeable Lithium Iron-Phosphate Battery
Capacity: 3993.6Wh (51.2V, 78Ah)

Inputs:
Low Voltage DC: 13.3-28V DC, up to 10A (275W max)
High Voltage DC: 13.3-145V DC, up to 40A (5000W max)
AC Input: 120V AC 60Hz, up to 15A (1800W)

Outputs:
AC Outlet: (4x) 120V AC 60Hz pure sine wave, 30A (2400W per port, 3600W continuous, 7200W surge)

TT-30R AC Outlet: 120V AC 60Hz, 30A (3600W max)
6mm Port (x2): 13.5V DC, 10A continuous, 40A Surge (135W max)
12V Car Port: 13.5V DC, 12A continuous, 40A surge (162W max)
High Power Port: 13.5V DC, 30A continuous, 40A surge (405W max)
USB-A: (3x) 5-12V DC, up to 3A (18W max)
USB-C 100W: 5V-20V DC, up to 5A (100W max)
USB-C 30W: (2x) 5V-20V DC, up to 3A (30W each)

Input/Outputs:
Power+ Port: Input: 120V AC, 60Hz, up to 15A (1800W)/
240V AC 60Hz, up to 13A (3000W max)
Output: 120V AC 60Hz, up to 30A (3600W AC)

Expansion Port: To be used with Goal Zero Expansion
Modules: up to 56V DC, 100A

Charging Temperature: 32° to 104° F (0° to 40° C)
Discharging Temperature: -4° to 104° F (-20° to 40° C)

For more information,
visit www.goalzero.com

Designed in Utah, USA
Made in China



Model: Yeti PRO 4000
FCC ID: 2AENW-37500
IC: 20162-37500

CAUTION



CAUTION



Read the manual before operating.

CAUTION: Risk of Injury To Persons. Do not use this Device if the power cord or the battery cables are damaged in any way. This Device is intended for temporary use outdoors and reasonable care should be exercised when using this device in wet conditions. Risk of Electric Shock. Connect only to properly grounded outlets. This device is intended to be stored indoors when not in use. This device shall not be stored or left outdoors when not in use.

ATTENTION: Risque de blessures aux personnes. N'utilisez pas cet appareil si le cordon d'alimentation ou les câbles de la batterie sont endommagés de quelque manière que ce soit. Cet appareil est destiné à une utilisation temporaire à l'extérieur et des précautions raisonnables doivent être prises lors de l'utilisation de cet appareil dans des conditions humides. Risque de choc électrique. Connectez uniquement à des prises correctement mises à la terre. Cet appareil est destiné à être stocké à l'intérieur lorsqu'il n'est pas utilisé. Cet appareil ne doit pas être stocké ou laissé à l'extérieur lorsqu'il n'est pas utilisé.

WARNING: Do not overcharge the internal battery. Do not smoke, strike a match, or cause a spark in the vicinity of the Device. Only charge the internal battery in a well-ventilated area. Risk of Explosion. This equipment has arcing or sparking parts which should not be exposed to flammable vapors.

AVERTISSEMENT: Ne pas surcharger la batterie interne. Il ne faut pas fumer, allumer une allumette ou produire des étincelles à proximité de l'appareil. Charger la batterie uniquement dans un endroit bien aéré. Risque d'explosion. Cet équipement comporte des pièces susceptibles de produire des arcs ou des étincelles qui ne doivent pas être exposées à des vapeurs inflammables.

CAUTION: This device is not intended for use in a commercial repair facility.
ATTENTION: Le dispositif n'est pas destiné à être utilisé dans un atelier de réparation commercial.



Temperature warning.
Allow unit to warm or
cool as indicated.



Battery requires attention.
Contact customer support.
1-888-794-6250

